
Beslutande organ 

Kommunstyrelsen 
Handlingstyp 

Protokoll 

Mötesdatum 

2021-03-09 

Sida 

42 (59) 

 

Justerandes signaturer   Utdragsbestyrkande 

 

Inriktningsbeslut om solceller på Akvarievägens 
förskola 

§ 62 Diarienummer 2021/SBF 0015 91 

Kommunstyrelsens beslut 

– Kommundirektören ges ett inriktningsbeslut att inleda upphandling av 

solpaneler på Akvarievägens förskola, om förutsättningarna för 

solceller på fastigheten är gynnsamma. 

 

Beskrivning av ärendet 

Hållbarhetsutskottets ordförande Marie Åkesdotter (MP) lämnade in ett förslag 

om att kommundirektören ska ges ett inriktningsbeslut att inleda upphandling 

av solpaneler på Akvarievägens förskola, om förutsättningarna för solceller på 

fastigheten är gynnsamma. 

I mars 2020 lades uppdraget att utreda solenergilösningar på lämpliga 

kommunala fastigheter. Då uppdraget ännu inte har återrapporterats, vill vi gå 

före och snabbutreda förutsättningarna för solpaneler på Akvarievägens 

förskola. Vid gynnsamma förutsättningar kan en upphandling inledas.  

Solenergin växer snabbt, vilket också lett till bättre teknik och lägre kostnader. 

Med väl vald placering kan solpaneler leverera en ansenlig mängd el, som både 

kan användas till fastighetens elförsörjning och släppas ut på nätet till 

försäljning, när produktionen är högre än konsumtionen. 

En investering i solenergi är ekonomiskt lönsam på sikt, och med lokalt 

producerad el minskar också belastningen på de större överföringsledningarna. 

Detta är extra viktigt i Stockholmsregionen, där elnätet är hårt belastat. 

Hållbarhetsutskottet har berett ärendet den 17 februari 2021 och föreslår att 

kommunstyrelsen ger kommundirektören ett inriktningsbeslut att inleda 

upphandling av solpaneler på Akvarievägens förskola, om förutsättningarna för 

solceller på fastigheten är gynnsamma. 

Ordförandeförslag 

Ordförande Anita Mattsson (S) föreslår att kommunstyrelsen beslutar att ge 

kommundirektören ett inriktningsbeslut att inleda upphandling av solpaneler 
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på Akvarievägens förskola, om förutsättningarna för solceller på fastigheten är 

gynnsamma. 

Yrkande 

Anki Svensson (M), Marie Åkesdotter (MP) och Ulrica Riis-Pedersen (C) yrkar 

bifall till ordförandeförslaget. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen bifaller ordförandeförslaget 

och finner att kommunstyrelsen bifaller det. 

Bilagor 

Hållbarhetsutskottet protokollsutdrag 2021-02-17 § 12.pdf 

Uppdrag om solceller på Akvarievägens förskola Hållbarhetsutskottet 17 feb 

2021.pdf  


